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- Ak Parti Ordu Milletvekili Mustafa Hamarat: 
 - “İki İlin Birleşmesi Gibi Bir Durumun Türkiye'de Örneği Yok”

 AK Parti Ordu Milletvekili Mustafa Hamarat, Ordu ve Giresun’un birleşmesi için kendisinin de
imza attığını söyledi. 
 Ordu 19 Eylül Gazeteciler Derneği’ni ziyaret eden AK Parti Ordu Milletvekili Mustafa Hamarat,
gündeme dair değerlendirmelerde bulundu. Bir gazetecinin, Ordu ve Giresun’un birleşmesi için
AK Parti milletvekillerinin imza topladığı söylentilerini sorması üzerine Milletvekili Hamarat, “103
imzanın içinde benim de imzam var. Büyükşehirin avantajlarını düşündüğümüz zaman bir çare
olarak bunu da gündeme getirelim diye düşündük. Ancak olma ihtimali çok zayıf olduğunu ifade
edeyim. Yok gibi bir şey. Bizim buradaki tek çıkışımız şu anda nüfusumuzu gereken rakama
ulaştırmak ve Ordu’yu büyükşehir olarak düşünmek. Bu birleşmenin daha çok tartışmaya yol
açacağını düşünüyorum. Anlayan olacak anlamayan olacaktır. Bunun bizi çok yoracağını
düşünüyoruz. İki ilin birleşmesi Türkiye’de örneği yok. Yeni bir konu. Suistimal edilebilir. Herkes
iyi şeyleri anlayıp, destekleyemiyor. Kafa bulandırabiliyor. Biz şu anda doğru olanın 8-10 bin
nüfus ile 750 bini bulup gündemimiz Ordu’nun büyükşehir olmasıdır” şeklide konuştu.
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